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ETELÄ-POHJANMAAN LENTOPALLOSEUROJEN MAAKUNTAPARLAMENTTI 
 
Aika: ti 8.11.2016. Kahvitarjoilu ja valtakirjojen tarkistus 18.00 ja kokous 18.30.  
 
Paikka: Elinkeinotalo (PLU), Huhtalantie 2, 60220 Seinäjoki 
 
Kokouksessa käsiteltiin seuraavat asiat: 
 

1. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Maakuntajaoston puheenjohtaja Jaakko Lepistö avasi kokouksen ja toivotti läsnäolijat tervetulleeksi. 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
2. Todettiin edustettuina olevat jäsenseurat valtakirjan perusteella ja niiden äänimäärät 

 
Nurmo Volley  2 ääntä 
Seinäjoki Lentis  10 ääntä 
Ylistaron Kilpa-Veljet  1 ääni      
  Yht. 33 ääntä 

 
3. Kokouksen järjestäytyminen 

 
Puheenjohtajaksi valittiin Jaakko Lepistö ja sihteeriksi Ari Hautala. Pöytäkirjantarkastajiksi sekä 
ääntenlaskijoiksi valittiin Kirsi Martinmäki ja Esa Kakkuri. 

 
4. Lentopalloliiton edustajan puheenvuoro 

 
Aluepäällikkö Kirsi Martinmäki kertoi, että toiminnassa on ollut kehittymisen piikkejä, seurat aktiivisia. 
Yhteydenpito aluepäällikköön ollut tiivistä. Koulutukset ovat vetäneet tosi hyvin. Koulukierroksia tehty 
muutamia. Aluejoukkueen toimintauudistus ollut paljon tapetilla. Power Cup Hämeenlinnassa onnistui hyvin, E-
P:ltä joukkueita hyvin. E-P:n jaosto toimii liiton suuntaan hyvin ja aktiivisesti. 

 
5. Maakuntajaoston toiminta- ja talouskatsaus 2016 sekä suunnitelmat 2017 

 
Kilpailuryhmän selonteon tekivät Ari Hautala (aikuiset) ja Risto Valkama (nuoret). Aikuisten puolella 
joukkuemäärä putosi kuudella 23:n. Uusia joukkueita tuli 2 kpl. AM-turnauksissa ennen kautta pelasi 7 
joukkuetta. Kova tarve olisi tehdä suurempi projekti ja kaivaa kaikkien kuntien / kylien saleilla pelaavat 
joukkueet sekä haastaa heitä mukaan sarjatoimintaamme. 
 
Nuorten määrät ovat sen sijaan nousseet sekä syksyllä että keväällä. Toiminta vakaalla pohjalla ja joukkueita 
valtakunnan mittapuun mukaan toiseksi eniten Lounaan jälkeen. Yhteistyötä tehdään jatkossakin kaikkien 
tahojen kanssa. Kaksipäiväisten lopputurnausten järjestäminen kokeiluun keväällä? 
 
Beach Volley lepää oman onnensa nojassa eikä sillä ole vastuuhenkilöä. Erilaisia sarjoja ja turnauksia 
pelataan, mutta varsinaista kiertuetta (nuorille) eikä AM-turnauksia ole enää vuosiin ollut. Kaivataan 
vastuuhenkilöä tai ryhmää, joka lähtisi toimintaa vetämään. 
 
Tuomariryhmän selonteon esitteli Ari Hautala. Nuorten tuomarikoulutuksia ollut yksi, tulossa on kaksi. Toissa 
vuoden hurja määrä ehkä vielä vaikuttaa, ettei tarvetta suuriin määriin ole. Huomautettiin, että jokaisessa 
(myös nuorten) lentopallo-ottelussa tarvitaan silti kortillinen tuomari.  Aikuisten koulutuksia pidetty kolme, joista 
2 kpl 3-luokan ja yksi 2-luokan kurssi. Kolmosen kortillisia saatiin 5 ja kakkosen kortillisia 3 kpl.  
 
 
 



Aluejoukkuetoiminnan selonteko saatiin vain tyttöjen puolelta Salmen Maikin tekemänä. B-tytöillä keväällä 3 
leiriä ja SM-kisat toukokuussa Somerolla. Mukana 35 tyttöä. C-tytöillä kesällä ja syksyllä 6 leiriä sekä SM-kisat 
Parikkalassa. Mukana yhteensä 70 tyttöä. 
 
Talouskatsauksen teki Jaakko Lepistö. Vuosi oli jälleen taloudellisesti hyvä ja jatkossakin talouteen keskitytään 
tarkkuudella. Sarjatoiminnan tuotot ovat talouden runko ja muutoin kulujen kasvaessa on saatava myös tuloja, 
että homma toimii vakaalla pohjalla. Jatkossakin pyritään tukemaan nuorten aluejoukkuetoimintaa ja 
esimerkiksi urheiluakatemia saa vuosina 2016 – 2019 jaoston avustusta. 

 
6. Käsitellään muut jaostolle käsiteltäviksi tuodut asiat   

 
Ei käsiteltäviä asioita 

 
7. Valitaan 2 edustajaa lentopalloliiton valtuustoon sekä varajäsenet heille 2016 - 2017 

 
Valinnat tehdään vain parittomina vuosina kahdeksi vuodeksi kerrallaan 

 
8. Valitaan maakuntajaoston puheenjohtaja ja muut erovuoroiset jäsenet vuodelle 2016 

 
Valittiin Jaakko Lepistö jatkamaan puheenjohtajana. Erovuorossa jaostosta olivat Risto Valkama, Jarkko 
Ojaniemi, Terttu Karhumaa ja Pasi Luostarinen, jotka kaikki valittiin jatkamaan. Sari Kumpula pyysi ja sai eron 
muuttuneiden työkuvioiden vuoksi.  

 
9. Muut mahdolliset asiat 

 
Tuomarikenttä on ilmaissut huolensa seurojen välinpitämättömyydelle uusien tuomareiden kouluttamiseksi. 
Niinpä tuomarit ovat päättäneet ottaa käyttöön välittömästi sarjamääräysten mukaisen oikeuden, jolloin tuomari 
perii 17 €:n lisäkorvauksen, mikäli ottelussa ei ole kortillista rajatuomareita.  

 
10. Kokouksen päätös 

 
Kokous päätettiin klo 19.45 

 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
Seinäjoella 8.11.2016 

 
  
_______________________________  _________________________________ 
Jaakko Lepistö    Ari Hautala 
puheenjohtaja    sihteeri 

 
_______________________________  _________________________________ 
Kirsi Martinmäki    Esa Kakkuri 
pöytäkirjan tarkistaja   pöytäkirjan tarkistaja 


